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"Terugblik 2024 – Amicitia Banholt" 
 

 

Deze ‘Terugblik Amicitia 2024’ geeft een overzicht van de activiteiten en gebeurtenissen van onze vereniging over 

het jaar 2024.  

De informatie van deze terugblik is ook beschikbaar op onze website. Ga naar: www.amicitiabanholt.nl 
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1. Voorwoord 
 

Beste (bestuurs)leden, ereleden, eredirigent, beschermvrouw, directie, sponsoren, vrijwilligers en muziekvrienden, 

Het jaar 2024 is weer voorbij en ik kijk met trots en dankbaarheid terug op een prachtig en betekenisvol jaar voor 

onze vereniging. Het was een jaar waarin we samen muziek maakten, tradities in ere hielden, en nieuwe 

hoogtepunten bereikten. 

Onze harmonie, het klaroenkorps en ‘ons’ jeugdorkest Mherimba. Ze hebben afgelopen jaar allen grote inzet, 

enthousiasme en muzikaal vakmanschap getoond. Onze harmonie onder leiding van Frans Bemelmans blonk 

onder andere uit tijdens het zomeravondconcert en zeker tijdens het themaconcert “Maestro”. Ons klaroenkorps 

onder muzikale leiding van Michel Smeets en tambour-maître Roger Munnix maakte indruk met de nieuwe show 

tijdens de taptoe in Roermond, optredens in Sittard en de kerstparade in Valkenburg. Gezamenlijk was onze 

vereniging present tijdens diverse gelegenheden zoals natuurlijk de Bronk en de deelname aan de Euregioparade 

in Kerkrade. We zijn ook trots op Mherimba, waar onze jonge en oudere muzikale talenten onder leiding van Marc 

Houben vol passie schitterden tijdens een drietal concerten in Gronsveld, Banholt en Mheer.  

Naast de muzikale hoogtepunten stonden we ook stil bij belangrijke momenten in het verenigingsleven. We waren 

ook muzikaal aanwezig bij diverse gelegenheden zoals de prinsenreceptie, alle kermissen, begeleiding van de 

communicantjes. De 90-jarigen en gouden huwelijksparen werden in december muzikaal in het zonnetje gezet. 

Bijzonder trots ben ik op onze jubilarissen in 2024, te weten Horrie Schwanen, Jan Volders, Simone Wishaupt en 

Wendy Bendermacher-Tielens, die samen goed zijn voor tientallen jaren trouw aan Amicitia. 

Het jaar kende ook verdrietige momenten. We namen afscheid van onze dierbare ereleden Harrie Bendermacher 

en Chrit Schepers. Hun toewijding en liefde voor onze vereniging blijven een inspiratiebron. Met respect en 

dankbaarheid voor alles wat zij voor Amicitia hebben betekend, hebben we hen een eervol muzikaal afscheid 

gegeven. 

Tegelijkertijd waren er ook momenten van vreugde, zoals de geboortes van nieuwe levens en de viering van 

persoonlijke mijlpalen. Het is altijd mooi om te zien hoe onze vereniging niet alleen muzikale, maar ook persoonlijke 

verbindingen versterkt. 

Onze muzikale activiteiten waren niet mogelijk geweest zonder de steun van velen. Ik wil de directie van de korpsen 

van harte danken voor hun deskundigheid en toewijding. Tevens zeker ook de leden van de muziekcommissies van 

harmonie en klaroenkorps. Onze sponsoren, de leden van het steuncomité, zaalbeheerder Sjef Roijen, de dames 

van de poetsploeg en vele anderen verdienen een bijzondere vermelding:  jullie steun stelt ons in staat om te blijven 

groeien en muziek te brengen in Banholt, Terhorst en daarbuiten. Tot slot, aan al onze leden en leden van het 

bestuur: dank jullie wel voor jullie tijd, energie en passie.  

Laten we samen vooruitkijken naar een nieuw jaar vol muzikale uitdagingen en tradities.  

Willy Bours, voorzitter 
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2. Hoogtepunten van 2024 

2.1 Muzikale optredens harmonie 
 

Concert tijdens zondag Hei-Op 

 

Nadat de harmonie samen met het 

klaroenkorps de H. Mis op de Hei had 

opgeluisterd gaf het harmonieorkest o.l.v. 

Frans Bemelmans een populair concert 

tijdens de dorpsbrunch met werken als: 

Ein leben lang, Atemlos, Total Toto, 

Coldplay in Symphony, Movie themes from 

1984, Grand March en Backdraft. 

 

 

 

Zomeravond concert 

Op vrijdag 21 juni organiseerde onze vereniging als afsluiting van 

het concertseizoen ‘23-‘24 een zomeravondconcert in onze eigen 

harmoniezaal. De avond werd om 19.45u geopend door Jeugdorkest 

Mherimba o.l.v. dirigent Marc Houben. Het orkest speelde een 

gevarieerd programma om de vakantie mee in te luiden. Vervolgens 

betraden om 20.15u de muzikanten van Harmonie Amicitia het 

podium om het publiek eveneens in zomerse sferen te brengen met 

een aantal muziekwerken o.l.v. dirigent Frans Bemelmans. 

Extra bijzonder aan dit concert was het feit dat Amicitia de vier 

toekomstig dirigenten presenteerde die op 9 november tijdens het 

Maestro-concert in Banholt hebben gestreden om de titel ‘Maestro 

Banholt 2024’. Vier inmiddels bekende dorpsgenoten (Mireille 

Waterval, Joyce Essers-Roijen, John Brouwers en Roy Tossings) 

dirigeerden op zaterdag 9 november onze harmonie. 

 

 

 

 

Terugblik Maestro Tebannet 

Wat een prachtige avond op 9 november met een viertal Tebanneter Maestro’s ‘op d’r bok’ voor harmonie Amicitia. 

John Brouwers, Joyce Essers-Roijen, Roy Tossings en Mireille Waterval streden om de nieuwe ‘Maestro van 

Tebannet’ te worden. Aan het eind van de avond werd Mireille Waterval door de deskundige jury  uitgeroepen tot 

winnaar en kon ze de gouden baton in ontvangst nemen. 
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Alle aanwezigen in een tot de nok toe gevulde harmoniezaal 

genoten van de maestro’s en onze harmonie Amicitia. De 

presentatie tijdens de avond was in handen van Roger 

Flamand die de maestro’s passend aankondigde en hen 

geruststelde voordat ze aan hun uitdaging begonnen. 

 

 

 

 

De eerste maestro-kandidaat op d’r bok was Roy Tossings, Roy 

is gewend om voorop te gaan als Boemelere-prins Roy 1. Het 

voorop gaan met de scepter is net iets anders dan dirigeren 

met een baton. Dus zorgde Roy voor een gedegen 

voorbereiding met tientallen aantekeningen in diverse kleuren 

in de partituren. Daarmee zocht hij naar het muzikale paradijs 

in het eerste werk ‘Conquest of Paradise’ en na de pauze kroop 

hij in de huid van James Bond bij het dirigeren van de 

gelijknamige filmmuziek. Een dirigentenoptreden vol 

overtuiging en passie. 

 

Vervolgens was de bok voor maestro-kandidaat Joyce 

Essers-Roijen. Haar eerste werk was afkomstig uit de 

musical West Side Story. Zonder partituur (“Worum zou 

ich die mitnumme, ich kin gein noet laeze”), maar met de 

muziek volledig in haar hoofd, straalde Joyce plezier en 

vertrouwen uit en deed daarmee recht aan de titel van 

haar eerste werk: I feel pretty. Na de pauze dirigeerde ze 

Amicitia in de spannende filmmuziek van Game of 

Thrones en ook nu wist ze de sfeer goed te treffen. 

 

 

Daarna maestro-kandidaat John Brouwers. Met het 

Anthem uit de musical Chess had hij een prachtig maar 

niet makkelijk te dirigeren werk voor zijn kiezen. Na de 

pauze stond de Radetzky-mars op zijn menu. Dat lijkt 

een makkelijk en overbekend deuntje, maar tempo 

vasthouden en dynamische verschillen aangeven is 

geen sinecure. Maestro John gaf echter het beste van 

zichzelf en wist door het publiek een rol te geven een 

hoge amusementswaarde te realiseren. 

 

 

 

Tot slot winnares Mireille Waterval. Met het Chianti-lied, een drinklied, liet Mireille Waterval in haar openingswerk 

al zien en horen heel wat in haar mars te hebben als mogelijke Maestro van Amicitia. Na de pauze wist ze met de 

filmmuziek van Morricone, beroemd van westernfilms als Once Upon a Time in the West en The Good, the Bad and 

the Ugly, de muzikanten te betoveren en daarmee het publiek te ontroeren. 

https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/11/WhatsApp-Image-2024-12-29-at-13.37.59-1.jpeg
https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/11/WhatsApp-Image-2024-12-29-at-13.40.37.jpeg
https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/11/WhatsApp-Image-2024-12-29-at-13.41.47.jpeg
https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/11/WhatsApp-Image-2024-12-29-at-13.43.04.jpeg
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Naast de punten, die iedere kandidaat van de deskundige jury kreeg, wist Mireille de publieksprijs (dus 5 

bonuspunten) in de wacht te slepen. Haar puntentotaal leverde Mireille de gouden baton en titel Maestro Amicitia 

Tebannet 2024 op! Proficiat Mireille en dank voor je deelname, namens de hele Amicitia-familie. 

Roger Flamand zorgde voor een geweldige presentatie van het concert en het juryteam, bestaande uit Leon 

Simons, Michel Smeets en Menti Huijnen-Rouschop, wist met humor en toch ook een aantal kritische noten de 

maestro’s te beoordelen. 

 

Hartelijk dank aan dirigent Frans Bemelmans die de maestro’s klaar heeft ‘gestoomd’ voor dit onvergetelijke 

optreden. Frans nam de harmonie tijdens deze avond overigens ook zelf onder handen en de muzikanten zetten 

een fraaie uitvoering van de pasodoble Puenteareas neer en vele Amicitia-solisten schitterden in de harmonie-

uitvoering van de  Seville Suite. Tevens alle leden van de muziekcommissie van onze harmonie hartelijk dank voor 

de organisatie van dit onvergetelijke concert. 

  

https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/11/WhatsApp-Image-2024-12-29-at-13.39.13.jpeg
https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/11/WhatsApp-Image-2024-12-29-at-13.44.10.jpeg
https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/11/WhatsApp-Image-2024-12-29-at-13.47.57-1.jpeg
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2.2 Muzikale optredens klaroenkorps 
Première nieuwe show klaroenkorps in Roermond. 

 

 

 

Op zaterdagavond 15 juni presenteerde ons klaroenkorps een geweldige première van hun volledig nieuwe 

show. 

“Wij hadden op het taptoeveld op de Markt in Roermond al kippenvel tijdens het spelen en dat is altijd een 

goed voorteken. We hebben een geweldige show neergezet na slechts 3 maanden voorbereiding. Maar het 

grote applaus en de vele enthousiaste reacties na het optreden maken ons beretrots.”, aldus de verzamelde 

reacties van enkele muzikanten van ons klaroenkorps. Veel dank aan de professionele organisatie van Taptoe 

Midden Limburg en graag tot de volgende keer. 

 

Deelname aan oktoberfest in Sittard 

Wat een (Oktober)FEEST! Wat hebben we ongelofelijk genoten van de deelname op 20 oktober 2024 aan het 

Oktoberfest in Sittard. Eerst de drukbezochte optocht in het propvolle centrum van Sittard en daarna de derde 

helft in de grote tent en natuurlijk ook op de grote kermis. 

 

Met veel succes werd door het 

klaroenkorps deelnomen aan de 

optocht en defilé met marsparade en 

straatshow The Green Shield tijdens 

het Oktoberfest Sittard. 
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De derde helft in de Brand Weizen tent. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Deelname aan de kerstparade in Valkenburg 

Op zaterdagavond 14 december 2024 nam het klaroenkorps deel aan de kerstparade in Valkenburg. Ondanks dat 

het weer niet meehielp, het was druilerig en nat in Valkenburg, was het een sfeervol optreden. Alle leden waren 

voorzien van een verlichte kerstmuts en instrumenten waren voorzien van kerstverlichting, Een passend mooi 

geheel. Enig 

minpuntje was 

het als laatste 

deelnemen 

aan de optocht 

waardoor er 

vele malen stil 

werd gestaan. 

We noemen 

het een 

verbeterpunt 

       . 

 

 

2.3 Harmonie & Klaroenkorps 
 

Euregioparade in Kerkrade 

Na het geslaagde gezamenlijk optreden in Den Haag in 2023 namen 

Harmonie en Klaroenkorps Amicitia op zondag 30 juni 2024 gezamenlijk deel 

aan de 9e editie van de Euregioparade in klankstad Kerkrade. We kijken terug 

op een geslaagd optreden voor de duizenden belangstellenden langs de 

route. 

Het hoofdonderdeel van dit grootse muziekevenement vormde de 

Streetparade door het centrum van Kerkrade met tamboerkorpsen en andere 

muziekverenigingen uit Belgisch en Nederlands Limburg en Duitsland. 

https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/10/Groepsfoto-Oktoberfeest-Sittard-2024.jpg
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Onze vereniging heeft zich hier wederom van zijn beste kant laten zien met gezamenlijke muziek en mars 

door harmonie met klaroenkorps. Het defilé vond plaats op een propvolle en sfeervolle Markt van Kerkrade. 

Na afloop werden nog de nodige drankjes genuttigd.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.4 Muzikale optredens Jeugdorkest Mherimba 
 

 

 

Drie jeugdorkesten in Gronsveld op 17 maart 2024 

Zondag 17 maart verzorgden maar liefst 3 jeugdorkesten uit Limburg een 

concertmiddag in Gronsveld! Talent en passie kwamen samen tot leven. Eerst 

was het de beurt aan de jeugdharmonie van de Koninklijke Harmonie van 

Gronsveld, waarna de jeugd van Sainte Cecile Eijsden het podium betrad. Ook 

ons eigen Jeugdorkest Mherimba, een orkest vol jonge muzikanten en 

muzikanten die op latere leeftijd het instrument (weer) ter hand hebben 

genomen, betrad o.l.v. dirigent Marc Houben het podium. 

 

 

 

 

 

 

Op 21 juni nam het Jeugdorkest Mherimba deel aan het zomeravondconcert van onze eigen harmonie in 

onze eigen harmoniezaal.  

Op vrijdag 21 juni organiseerde onze vereniging als afsluiting van het concertseizoen ‘23-‘24 een 

zomeravondconcert in onze eigen harmoniezaal. De avond werd om 19.45u geopend door Jeugdorkest 

Mherimba o.l.v. dirigent Marc Houben. Het orkest speelde een gevarieerd programma om de vakantie mee in 

te luiden.   



 

 
9 

Muzikaal diner Mherimba ‘music makes friends’ 

Op zondagmiddag 29 september 2024 vond in de uitverkochte harmoniezaal van Mheer 

het zeer succesvolle diner concert ‘Music makes friends’ plaats. Een bijzonder mooi 

concept waarbij alle bezoekers onder het concert werden voorzien van een driegangen 

diner dat werd verzorgd door Dennis Houben. Naast het jeugdorkest nam ook zangkoor 

Joko uit Reijmerstok een gedeelte van het programma voor haar rekening. Dansgroep 

Rewind maakte met hun prachtige dansen het dinerconcert compleet. Mherimba ging 

bovendien ook echt de samenwerking aan door zowel samen met het koor een werk uit 

te voeren (Heal the world), als ook met de dansgroep (Final Countdown). Onze leerlingen 

in opleiding kregen daarnaast ook een mooi podium geboden. 

Een prachtig initiatief van de Mherimba begeleiding uit Mheer, Noorbeek en onze eigen 

(inmiddels prinses) Valerie Flamand. Een hartelijk woord van dank is hier zeer zeker van 

toepassing aan de begeleiding van Mherimba, maar ook aan alle leden en ‘last but zeker not least’ dirigent Marc 

Houben. Tevens dank aan Dennis Houben en het hele cateringteam voor het smaakvolle diner. 
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2.5 Overige evenementen en optredens 

 

St. Gerlachuskermis  

Op zondag 7 januari 2024 werd door de harmonie de H.Mis ter ere van onze patroonheilige Sint 

Gerlachus muzikaal opgeluisterd. Het was wederom een zeer mooie opluistering onder leiding 

van Frans Bemelmans.  

Dank aan alle aanwezige leden voor de opluistering van deze H. Mis.  

 

Carnavalsseizoen 

Dit jaar kon er weer een volledig carnavalsseizoen worden georganiseerd met het uitroepen van de nieuwe Prins 

Carnaval van de Boemelère, Roy 1 op vrijdagavond 5 januari. Prins Roy (Tossings), een echte Boemelèr, kwam 

met veel energie en enthousiasme als de nieuwe prins tevoorschijn. Tijdens het Maestroconcert op 9 november 

begeleidde Roy met hetzelfde enthousiasme onze eigen harmonie. 

Op zaterdagmiddag 13 januari werd jeugdprins Mitchel (Scheepers) van de Jeugdboemelère uitgeroepen. Op 

zondag 28 januari was er de kindercarnavalsmiddag van de Jeugdboemelère in onze harmoniezaal. 

Onze vereniging bracht traditioneel een muzikale hulde tijdens de prinsenreceptie en de Auw Wieverbal op 3 

februari. Het was wederom een groots feest. 

Op zaterdag 17 februari was de filmavond met opnames van de optocht 2024 en oude beelden. 

 

Hei-op Feesten 2024 

Op 13, 14 en 20 april werden voor de 34e maal de ‘HEI OP FEESTEN’ door ons steuncomité georganiseerd op de 

landerijen van de familie Van den Houdt. Het programma met ‘The 90’s party’ op zaterdag 13 april met als line up 

We Want ABBA, DJ Furax, Fabulous 90's DJ Team, DJ Michel en de ‘Foute Party’ op zaterdag 20 april met als line 

up o.a. Frans Duijts, John Tana en DJ Coen.  

 

 

 

 

 

Op zondag 14 april vond de dorpsfeestdag plaats t.g.v. 

de Hei-Op-Feesten. De dag werd geopend met een 

Heilige Mis op de feestlocatie bij de familie Van den 

Houdt. Voorganger was pastoor Tervoort en de 

muzikale medewerking aan deze mis werd verzorgd 

door Zangkoor Avanti o.l.v. dirigente Bernarda 

Meessen en Harmonie en Klaroenkorps Amicitia o.l.v. 

Frans Bemelmans.  

Na de drukbezochte Heilige Mis vond een smakelijke dorpsbrunch plaats, die door de harmonie werd opgeluisterd. 

Tijdens de H. Mis was ook Burgemeester van Gemeente Eijsden-Margraten, de heer Alain Krijnen, aanwezig en zo 

kon ook hij genieten van onze muzikale opluistering. 
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Op deze zondag vond ook de huldiging plaats van een drietal Amicitia-jubilarissen, die samen goed zijn voor 75 

jaar verenigingstrouw. De Koninklijk Erkende Harmonie Amicitia Banholt eerde die dag bestuurslid Horrie Schwanen 

en de muzikanten Simone Wishaupt en Wendy Bendermacher-Tielens, die allen het 25-jarig jubileum vierden. 

Horrie Schwanen trad in april 1999 toe tot het bestuur van Amicitia. In zijn lidmaatschap van Amicitia trad hij hiermee 

in de voetsporen van zijn vader en broer Wiel, die beiden vele jaren muzikant zijn geweest bij de harmonie. Al snel 

na zijn aantreden als bestuurslid vervulde hij de rol van waarnemend voorzitter, namelijk van medio 2000 tot 2003. 

Die rol nam Horrie ook op zich in 2013 en 2014. In de voorbije 10 jaar vervulde hij de rol van secretaris. Tijdens de 

recente ledenvergadering werd Horrie opnieuw herkozen tot bestuurslid, maar droeg hij het secretariaat over aan 

bestuurslid Marieke Deckers. Amicitia heeft veel waardering voor de bestuursverantwoordelijkheid die Horrie in de 

voorbije 25 jaar heeft genomen en is verheugd dat hij ook in de toekomst meebouwt aan Amicitia. 

Simone Wishaupt kreeg de liefde voor de blaasmuziek en Amicitia letterlijk en figuurlijk met de paplepel ingegoten. 

Als dochter van muzikant en bestuurslid wijlen Henk Wishaupt trad zij in juni 1999 toe tot het harmonieorkest, na 

eerst ook al enkele jaren in Amicitia’s jeugdorkest actief te zijn geweest. Als getalenteerd hoboïste vervult zij een 

belangrijke muzikale rol binnen het harmonieorkest en tijdens diverse concerten en concoursen nam en neemt zij 

succesvol ook vele solistische partijen voor haar rekening. Daarnaast was Simone enkele jaren lid van de 

commissie Ceciliafeest. Amicitia heeft veel waardering voor deze muzikante die, al vele jaren woonachtig buiten 

het dorp, de harmonie al 25 jaar trouw is. 

Wendy Bendermacher-Tielens draagt de achternamen van 2 echte Amicitia-families. Als dochter van oud-

Klaroenblazer Jef Tielens trad zij in 1986 toe tot het harmonieorkest. Een muzikaal gezin, want ook haar broers 

Stefan en Dennis zijn al tientallen jaren lid van Amicitia. Wendy maakte als fluitiste de muzikale groei van Amicitia 

mee in de negentiger jaren, toen het orkest in korte tijd vanuit de afdeling Uitmuntendheid promoveerde naar de 

Superieure Afdeling en een landstitel én 2 Limburgse kampioenstitels op haar palmares bijschreef. Wendy huwde 

in 1997 euphoniumspeler Ronald Bendermacher en zo werd dit een echt Amicitia-huwelijk. Toen de kinderen Emy 

en Robin klein waren, was er even geen tijd voor de harmonie en dus stopte ze in 2006. Wendy volgde echter het 

voorbeeld van haar 2 musicerende kinderen en stroomde in het najaar van 2019 opnieuw de harmonie in. Ze is van 

instrument gewisseld en is inmiddels een vertrouwd gezicht in het klarinetregister. Van 2013 tot 2019 was Wendy 

tevens lid van de begeleidingscommissie van Jeugdorkest Mherimba. Alle waardering dus ook voor haar inzet voor 

Amicitia. 

De Tebanneter Spatzen verzorgden tijdens deze feestmiddag een mooi optreden. 

 

 

 

Jan Volders was helaas verhinderd op deze zondag, maar hij werd op zaterdagmiddag 15 juni tijdens de 

repetitie van het klaroenkorps voor de deelname aan de taptoe in Roermond in de bloemetjes gezet en 

voorzien van de verdiende insigne. Jan werd bedankt voor zijn 50 jarig lidmaatschap van de Limburgse Bond 

van Tamboerkorpsen. Tevens werd hij bedankt voor zijn trouwe lidmaatschap aan de schutterij van St. 

Geertruid in diverse rollen, maar natuurlijk ook aan zijn jarenlange trouwe lidmaatschap bij Amicitia. Jan heeft 

naast zijn carrière als muzikant ook voor diverse korpsen gestaan als instructeur.  
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Hartelijk dank aan: 

Alle leden van ons steuncomité 

Alle helpers tijdens de opbouw en organisatie van de Hei-op feesten 

Alle medewerkers 

Directie, beschermvrouw en (ere)leden van Amicitia 

Pastoor Tervoort 

Leden, directie en bestuur van Zangkoor Avanti 

Tebanneter Spatzen 

Inwoners van Banholt en Terhorst en alle overige aanwezigen 

Familie Van den Houdt 

 

 

Communicantjes 

 

 

Op 5 mei 2024 hebben maar liefst 11 kinderen uit ons dorp de Heilige 

Communie ontvangen. Onze harmonie was natuurlijk aanwezig om 

voorop te gaan in de feestelijke stoet van het parochiehuis naar de 

kerk. Na de H. Mis werden nog enkele marsen gespeeld.  

 

Alle communicantjes en hun ouders nogmaals van harte proficiat. 

 

 

 

Pinksterkermis 2024 

Het weekend van 18, 19, 20 en 21 mei ’24 was het weekend van de Pinkerkermis. De jonkheid ging voor het 2e 

jaar op rij de St.Gerlachusden weer in België halen omdat het Nederlandse Staatsbosbeheer bezwaar heeft tegen 

het kappen van een den. Onder leiding van kaptein Glenn Lardinois werd de 144e St. Gerlachusden naar Tebannet 

gebracht. Het weer was prachtig en ’s avonds werd de den door de getrouwden rechtgezet.  

Op zondag werd de bronk gevierd. Onze vereniging was weer bijna compleet en er werd prachtig gespeeld (ook 

dirigent Frans Bemelmans speelde mee tijdens de bronk).  
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Na afloop werden de muzikanten 

getrakteerd door beschermvrouw 

Fien Oprey én de vereniging. 

 

 

 

 

Op maandag speelde onze harmonie voor en na de H.Mis 

met daarna een korte rondgang langs de 3 

horecagelegenheden. Vervolgens werd er gefeest.  

 

 

 

 

Op dinsdag was het feest 

van de Jonkheid met het 

schieten van alle ‘kamers’ 

tijdens de Jonkheidsmis, 

het verder feesten en de 

afsluiting in de avond 

Helaas ging door de vele 

regen de rondgang door 

het dorp en cramignon 

niet door. Er werden 

enkele marsen in Café 

Der Boemelèr gespeeld. 
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Augustuskermis 

Na de vakantie werd weer gestart met de repetities en het startsein voor het nieuwe muzikale jaar. Zoals ieder 

jaar staat het laatste weekend van augustus in het teken van de Augustuskermis. En wie Kermis zegt, zegt 

muziek. Een traditie hierbij is dat Harmonie en 

Klaroenkorps gezamenlijk door het dorp 

trekken om hun bekende (gezamenlijke) 

marsen ten gehore te brengen. Maar niet 

voordat er een bezoek werd gebracht aan het 

kerkhof om onze overleden leden te eren o.a. 

met het spelen van ‘Blijf mij nabij’ door de 

harmonie.  

Daarna door naar Terhorst waar we werden 

getrakteerd op een aantal koude drankjes. De 

Boemelkapel organiseerde vervolgens weer 

het Boete-Boemele. 

 

 

Miniconcert klaroenkorps in het Dr Ackenshuis Gulpen 

Op maandagavond 28 oktober 2024 speelde ons klaroenkorps een mini-concert in het Dr. Ackenshuis in Gulpen. 

Op uitnodiging van ons lid Geanda mochten wij de bewoners trakteren op onze “Sound of Nature”. Wat is er nog 

mooier dan deze mensen te laten genieten van onze muziek. Onze muzikanten hebben er in elk geval ook van 

genoten om dit te mogen doen i.p.v. de wekelijkse repetitie. De complimenten die de bewoners gaven waren rijkelijk. 

“Wat een discipline, mooie uniformen, prachtige klanken” én ”die van Tebannet heb ik wel eens op de straat gezien, 

die zijn geweldig!”.  

  

https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/10/Banholt-in-Gulpen-28-oktober-2024-4.jpg
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Felicitatie 90-jarigen en gouden huwelijksparen 

 

Op vrijdagavond 13 december werden vier 90-jarigen en twee gouden huwelijksparen door harmonie en 

klaroenkorps muzikaal in het zonnetje gezet. Het is inmiddels een jaarlijkse traditie om in december dorpsgenoten 

die een bijzondere leeftijd bereiken (90 jaar of 95 of 100) en echtparen die hun gouden huwelijk of ander bijzonder 

huwelijk vieren, in het zonnetje te zetten. 

In alfabetische volgorde Mevr. Angeline Lardinois-Roijen, Huub Loo, Lies Bours-Nelissen, Lies Waber-Lemmens 

werden afgelopen jaar 90. Alle 90 jarigen werden persoonlijk door de voorzitter toegesproken waarbij iedere 90- 

jarige in kleine of grote mate een relatie met Amicitia heeft gehad. Van lid in het steuncomité of andere 

ondersteuning tot deelname van partner of kinderen/kleinkinderen als muzikant. Teveel om binnen dit beperkt stuk 

allemaal te benoemen. 

 

De twee gouden huwelijksparen waren aanwezig, te weten Pierre en Jose Mingels-Dautzenberg en Jef en Corrie 

Tielens-Martens. Ook de gouden paren hebben een nadrukkelijke relatie met onze vereniging. Pierre als voormalig 

lid en Jef Tielens die inmiddels al meer dan 60 jaar actief muzikant is. Verder verrichten Pierre en Jef allerlei klussen 

uit voor onze vereniging. 

Het was een mooie avond en alle feestgangers hadden na afloop nog lange tijd een nazit onder het genot van een 

natje en een droogje. 

Allen nogmaals van harte gefeliciteerd 

  

https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/12/2024-50-jarig-huwelijk.jpg
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3. Belangrijke verenigingsmomenten en persoonlijke gebeurtenissen 
 

131e Algemene ledenvergadering Amicitia 

Op vrijdag 29 maart 2024 werd de 131e Algemene ledenvergadering van Amicitia gehouden. De aanwezigen 

werden door het bestuur door een aantal jaarlijks terugkerende onderwerpen geleid. Het betref in het kort de 

bestuursverkiezing en werving nieuwe bestuursleden. Willy Bours, Ruud Dodemont, Richard Essers , Horrie 

Schwanen en John Pelzer werden wederom, na goedkeuring van de vergadering, voor de periode van 3 jaar 

benoemd tot bestuurslid. Marieke Deckers heeft de functie van secretaris aanvaard en houdt zich tevens bezig met 

de uniformen. Voor Horrie zal nog een specifieke taak binnen het bestuur gezocht worden. Willy Bours heeft 

aangegeven in 2025 te willen stoppen als voorzitter. Het verzoek aan allen om mee te zoeken naar nieuwe 

bestuursleden om zo het bestuur te verjongen en te helpen aan nieuwe ideeën voor het voortbestaan van de 

vereniging. Naast de bestuursrollen werden de notulen van de 130e Algemene ledenvergadering toegelicht en het 

Jaarverslag 2023. De financiële situatie van de vereniging werd besproken en toegelicht door penningmeester 

Richard Essers. De kascommissie gaf een positief advies bij het financieel beheer en de vergadering gaf het bestuur 

decharge over het gevoerde financieel beleid. De kascommissie werd bedankt en de verkiezing van de nieuwe 

kascommissie vond plaats. Vervolgens werden mededelingen gedaan door bestuur, directie en werd een toelichting 

gegeven over de leerlingenopleiding en instrumentarium. Tot slot was er een rondvraag en werd de vergadering 

afgesloten. 

 

St. Ceciliamis en feest 

Op zaterdag 23 november was er weer de tradionele St. Ceciliamis. Een volledige harmonie en klaroenkorps, 

alsmede zangkoor Avanti waren aanwezig om de H. Mis onder leiding van kaplaan Dassen muzikaal te 

begeleiden.Het was een prachtige H.Mis en kaplaan Dassen genoot met volle teugen van het ‘optreden’ van onze 

voltallige vereniging in de kerk. Na afloop van de H.Mis was er een gezellige nazit in de harmoniezaal onder het 

genot van drankjes en hapjes. 

 

Overlijden Harrie Bendermacher 

Op maandag 26 februari 2024 bereikte ons het droevige bericht dat ons erelid en oud-voorzitter, Harrie 

Bendermacher, ‘der Hay van der meister’  was overleden in de leeftijd van 84 

jaar. Harrie was 66 jaar als bespeler van de bariton en later euphonium aan 

Amicitia verbonden. Daarnaast was hij van 1986 tot 2000 voorzitter van onze 

vereniging. Harrie was  zoon van oud-dirigent Jos Bendermacher. 

Daarnaast was Harrie mede-auteur van het boek ‘Amicitia 100 jaar onderweg’ en 

jarenlang verbonden aan de organisatie van het solistenconcours. 

Met gepaste trots droeg Harrie de laatste jaren de titel erelid en was present bij 

nagenoeg elke activiteit van onze vereniging. Hij wist de liefde voor de muziek en 

Amicitia door te geven aan zijn zoon Frank en kleinkinderen Fleur en Sven en ook 

schoondochter Sonja is een trouw Amicitia-lid. 

Een echte Amicitia-man, jarenlang een boegbeeld van onze vereniging ging van 

ons heen. Wij zijn dankbaar voor het vele goede dat hij voor Amicitia heeft gedaan. 

Harrie, bedankt voor jouw inzet en trouw en in het bijzonder jouw Amicitia (vriendschap). 

Op zaterdag 2 maart 2024 heeft onze Harmonie de H.Mis bij het afscheid van Harrie opgeluisterd. Na de H.Mis 

hebben Harmonie en Klaroenkorps Harrie begeleid naar het kerkhof alwaar ‘The last post’ werd gespeeld door 

Glenn Lardinois. 

 

 

https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/02/Harrie-Bendermacher.jpg
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Overlijden Chrit Schepers 

Op 24 augustus bereikte ons het droevige nieuws dat erelid Chrit 

Scheepers op 90-jarige leeftijd was overleden. Chrit werd in 1970 

bestuurslid van Amicitia en bleef de vereniging in die functie 33 jaar 

trouw. Vijf voorzitters, 4 harmonie-dirigenten en 1 klaroenkorps-

instructeur maakte hij in die periode mee. Over elk van hen kon Chrit 

wel een mooie anekdote vertellen.  

Anekdotes vertellen dat kon Chrit immers goed. Anekdotes die ook 

meermaals door hem werden verteld.  

Chrit was een bestuurder die niet op de voorgrond trad maar achter de 

schermen heel veel hand- en spandiensten voor Amicitia verrichtte. Het 

poetsen van de zaal, het bemannen van het buffet tijdens  de wekelijkse 

repetities van zowel de harmonie als het klaroenkorps, oud-papier 

ophalen en de handen letterlijk en figuurlijk uit de mouwen steken bij ieder evenement van de vereniging, 

kenmerkten Chrit het meest. En zeker dat draaien van de buffetdienst staat menig lid nog steeds op het netvlies. 

Niemand ging immers zo vaak ‘een nuuj ton in der kelder ophawwe’ als Chrit.  

Toen we in 1995 het eeuwfeest van onze vereniging vierden was Chrit de zilveren jubilaris en kreeg hij de 

bijbehorende versierselen en oorkonde aangereikt. 

Ook het Steuncomité van de harmonie én de Boemelkapel konden bij hun activiteiten op zijn steun en sympathie 

rekenen. Meermaals is hij met de Boemelkapel mee op buitenlandse concertreis geweest en hij miste zelden een 

optreden.  

Na beëindiging van zijn bestuurslidmaatschap in 2003 werd Chrit in de jaarvergadering van 2004 benoemd tot 

erelid van Amicitia. Hij droeg deze titel met gepaste trots en probeerde, zo lang de gezondheid dat toeliet, present 

te zijn bij activiteiten van onze vereniging.  

In december 2023 gaven we Chrit in onze eigen zaal een muzikale hulde vanwege zijn 90e verjaardag en dat 

heeft hij zeer gewaardeerd in woord, maar ook met een mooie financiële gift. De harmonie lag hem, zo moge 

duidelijk zijn, tot aan zijn dood na aan het hart.  

Op zaterdag 31 augustus speelde onze vereniging tijdens de uitvaartmis en daarna hebben we hem begeleid 

naar zijn laatste rustplaats op het kerkhof in Banholt 

 

Geboren 

Op 28 april 2024 werd Suze Rosa Stijnen geboren, dochter van Christel van den Houdt en Sjors Stijnen 
 

Bijzondere verjaardag 

Fons Bendermacher ontving op 3 februari 2024 ter gelegenheid van zijn 80-jarige verjaardag een bloemetje van 

de voorzitter en een klinkende serenade van ‘zijn’ harmonie. Fons is nog even fanatiek als 20 jaar geleden en we 

hopen dat hij nog vele jaren verbonden met Amicitia zal blijven.  
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4. Activiteiten en promotie 
Donateursactie 

In de week van 27 mei 2024 organiseerden wij onze jaarlijkse donateursactie. Hartelijk dank aan allen die ons 

hebben gesteund. De donateursbijdrage is voor onze vereniging van groot belang en met die steun kunnen we 

blijven doen wat we al 131 jaar doen: prachtige muziek maken tijdens de bronk, kermissen, straatoptredens in én 

buiten Tebannet en Terhorst.  

Amicitia Nuujs 

 

Na de succesvolle uitgaves van het Amicitia Nuujs 2022 en 2023 hebben we ook 

in 2024 een huis aan huis blad rondgebracht in Tebannet en Terhorst. Wederom 

hebben we vele positieve berichten ontvangen over dit mooie blad. 

Hartelijk dank aan de samenstellers van dit blad. 

 

 

 

 

 

Tradities Mheer, Noorbeek en Banholt De Den 

Op woensdag 15 mei 2024 (woensdag voor de pinksterkermis) werd er vanuit de leerlingenopleidingen van Mheer, 

Noorbeek en Banholt een Broonkdag georganiseerd op basisschool de Den. De doelstelling was om de kinderen 

kennis te laten maken met de tradities van het den halen, maar ook om de kinderen kennis te laten maken met de 

muziekkorpsen en de schutterijen. 

Er werden verschillende activiteiten met de kinderen uitgevoerd door jonkheden, de harmonieën en schutterijen. 

De activiteiten warenn onder andere het marcheren en reijen over het schoolplein. Er werd rei-muziek gespeeld 

door de muzikanten van alle drie de harmonieen en de schutterijen. Het was een zeer geslaagd festijn.  

Hartelijk dank voor de organisatie en aan alle leden die ‘met pet’ present waren.  
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Leerlingendag 2024 

Op 14 september zijn 22 leerlingen van de drie verengingen (Banholt, Mheer en Noorbeek) naar Valkenburg 

gegaan. Na een leuke lasergame sessie zijn alle leerlingen en begeleiding met de kabelbaan naar de top van de 

Wilhelminaberg gegaan waar iedereen kon rodelen. Het zonnetje was ook van de partij en het was een geslaagde 

dag die met snacks en frietjes in de harmoniezaal in Mheer werd afgesloten.  

Hartelijk dank aan de begeleiding (waaronder onze prinses 

Valerie). 

 

 

 

 

 

 

Open middag klaroenkorps 

De open middag van het klaroenkorps op zaterdag 5 oktober werd bijzonder druk bezocht en het muzikaal plezier 

was zichtbaar en hoorbaar in alle ruimtes van de harmoniezaal. Klaroengeschal, tromgeroffel en marcherende 

voeten zorgden voor zin om samen muziek te komen maken in het actieve en unieke klaroenkorps van onze 

vereniging. 

Er waren maar liefst 17 deelnemers aan de workshops trommelen, klaroenblazen en marcheren die onder 

deskundige leiding de eerste beginselen kregen uitgelegd en aan den lijve ondervonden door zelf te doen en te 

ervaren. De deelnemers waren jeugdige schoolgaande kinderen, tieners maar ook volwassenen die op latere 

leeftijd hun muzikale hobby willen starten. 

De sociale kracht van onze vereniging kwam duidelijk naar voren 

doordat de muzikanten van het klaroenkorps vrijwel volledig 

aanwezig waren om de deelnemers bij de workshops te helpen. Maar 

natuurlijk was er ook een ontvangst met een drankje en heerlijke cake 

en werd afgesloten met het gezamenlijk eten van frietjes met snack 

en een afsluitend drankje. 

Na deze open middag startten direct na de herfstvakantie maar liefst 

10 nieuwe muzikanten aan een serie proeflessen op klaroen danwel 

trom. De serie proeflessen in groepsverband werd afgesloten met 

een korte muzikale presentatie van het geleerde op de laatste 

wekelijkse repetitie van het klaroenkorps in 2024. Na een speciale 

marsrepetitie liepen de nieuwe muzikanten ook mee in het klaroenkorps tijdens haar deelname aan de Kerstparade 

in Valkenburg a/d Geul op zaterdag 14 december. 

De nieuwe muzikanten kunnen na de proeflessen dan 

per januari 2025 beginnen met hun muzikale opleiding 

op hun voorkeursinstrument met een combinatie van 

individuele lessen van professionele docenten en 

groepslessen om samen muziek te leren maken. 

 

 

https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/10/Open-middag-klaroenkorps-oktober-2024-edith-5.jpg
https://www.amicitiabanholt.nl/wp-content/uploads/2024/10/Open-middag-klaroenkorps-oktober-2024-ruud-6.jpg
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Loterij leerlingenopleiding 

Ook dit jaar werd weer een loterijaktie door het steuncomite georganiseerd voor de 

leerlingen opleiding. Op zondag 6 oktober werd er langs de deuren in Banholt en 

Terhorst gegaan met de verkoop van loten. Een mooie bijdrage voor de 

leerlingenopleiding wordt op de rekening van de vereniging gestort 

Hartelijk dank aan iedereen die heeft bijgedragen   

 

 

 

 

 

Bezoek aan de basisschool nieuwe leerlingen 

Ieder jaar wordt er na schoolaanvang een bezoek gebracht door leden van de verenigingen van Mheer, Noorbeek 

en Banholt aan basisschool De Den om daar leerlingen warm te maken voor deelname aan de eerste stappen in 

het bespelen van een instrument. Dit start met de basisopleiding notenleer op de basisschool en vervolgens vindt 

de keuze van een instrument plaats. In oktober werden diverse instrumenten door leden voorbespeeld en aan de 

leerlingen getoond. 

 

 

Bezoek aan de Brand’s bierbrouwerij 

Op zaterdag 11 mei 2024 werd door leden van het bestuur, het steuncomite en een aantal leden een bezoek 

gebracht aan de Brand’s bierbrouwerij in Wijlre. Maico had voor vervoer gezorgd en het was een leerzame en 

gezellige middag. 
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Afsluiting van het repetitiejaar 

Op vrijdagavond 6 december en maandagavond 16 december 2024 werd door harmonie respectievelijk 

klaroenkorps een bierproefavond georganiseerd. Op deze 

wijze werd het repetitiejaar afgesloten. Er konden 

bierpakketten worden gekocht met drie verschillende 

soorten speciaalbieren en er was een kwis met een veelheid 

aan vragen over de bieren. Het was ontzettend gezellig en 

beide avonden waren een groot succes. Dit initiatief is zeker 

voor herhaling vatbaar.  

 

 

Hartelijk dank aan de organisatie. 

Onderhoud harmoniezaal 

Ook dit jaar werden weer diverse zaken uitgevoerd aan ons verenigingslokaal. Grotere en kleinere klussen werden 

uitgevoerd. Op 26 september 2024 heeft de brandweer een controle uitgevoerd op de brandveiligheid van onze 

zaal en daaruit zijn een aantal verbeterpunten geconstateerd (in formele zin tekortkomingen). Deze zijn opgepakt 

en geimplementeerd. Hierbij dient te worden vermeld dat de gestelde tekortkomingen erg ver gaan en dat het 

steeds lastiger wordt om aan deze, soms eigen interpretatie door betreffende ínspecteur van de wet en regelgeving, 

als vereniging te kunnen blijven voldoen. Dank aan iedereen die op de een of andere wijze heeft bijgedragen aan 

het onderhoud en de instandhouding van onze zaal. 

Een woord van dank zeker ook aan de zaalbeheerder Jef Roijen en de hele poetsploeg die ervoor zorgen dat onze 

zaal er altijd piekfijn uitziet. Of dit nu na een repetitie of een feest is, er wordt opgeruimd, geveegd, gewassen, 

geboend, enzovoort. 

Alle vrijwilligers nogmaals hartelijk dank. 

5. Het bestuur 
Het bestuur dankt iedereen die afgelopen jaar heeft bijgedragen aan het succes van onze vereniging. Het bestuur 

wordt door diverse commissies en vrijwilligers ondersteund in zijn werkzaamheden, maar we zijn steeds op zoek 

naar verjonging en versteviging van het bestuur. Ook via deze terugblik doet het bestuur een oproep voor nieuwe 

bestuursleden. Vele handen maken licht werk en taken kunnen verdeeld worden zodat de zittende bestuursleden 

niet overbelast worden!  

Mocht u iemand kennen of weten dat er interesse is in een bestuursrol, maak hiervan melding bij een van de 

bestuursleden. 


